



Date: 20 April 2020

التاريخ: 20 أبريل 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

After Greetings.....

تحية طيبة و بعد.....

Subject: Results of Board Meeting from distance

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة عن بعد

With reference to the above subject, we would like to inform you that the meeting of the Board of Directors of "BH Mubasher Financial Services P.S.C" has been held from distance online on Monday 20 April 2020 at 2:00 pm, and the below have been discussed and approved:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيط سيادتكم علماً بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس إدارة شركة "بي اتش مباشر للخدمات المالية ش.م.خ" عن بعد يوم الاثنين الموافق لـ 20 ابريل في تمام الساعة الثانية بعد الظهر وتمت المناقشة والموافقة على التالي:

1- The Board has authorized the Management to explore the option of transforming the company into an "Investment Company" in line with the overall board strategy, and to appoint professional consultants to prepare and present to the board the optimal recommended structure along with the available investment opportunities valuation assessments.

1- فوض مجلس الإدارة الرئيس التنفيذي وإدارة الشركة لدراسة تحويل الشركة الى شركة استثمارية تماشياً مع الخطة الاستراتيجية الموضوعة للشركة وتعيين مستشارين متخصصين لهذا الغرض وعرض الهيكل المقترح الامثل للشركة ونتائج تقييم الفرص الاستثمارية المتاحة على المجلس.

2- The board has reviewed the company's performance for Q1 2020 and appreciated the distinguished overall performance during this period.

2- اطلع مجلس الإدارة على اداء الشركة خلال الربع الأول من عام 2020 وعبر عن تقديره للأداء المتميز خلال هذه الفترة.

Best Regards,

وتقبلوا فائق الاحترام،،

Abdel Hadi Al Sa'di
Chief Executive Officer

عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي

